
PROTOKOLL

fört vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings 

styrelse den 2 maj 1949 på Stadion.

Närvarande: S. Larson, G. Rinman, K.-E. Nordlund,

B. Garpe, E. Extergren, K. Liliequist.

§ 1. Ordf. Larson öppnade sammanträdet, varefter protokoll från styrel

sens sammanträde den 21/4 upplästes och justerades, sedan en korri

gering begärts av Extergren, gående ut på att hans åtagande i § 10 

gällde införskaffande av prisuppgift på ingravering av styrelsens 

namnteckningar på 6o-årsgåvan till Gottfr. Svensson. I anslutning 

härtill beslöts, att gåvofatet till GS skulle ingraveras med dessa 

namnteckningar.

§ 2. Sedan föreningens ishockeylag hemkommit från turnén till Tyskland, 

hade ånyo önskemål framställts om att laget skulle få ha en avslut

ningsfest. Styrelsen beslöt att med erinran om sin tidigare inställ

ning i denna fråga - delgiven sektionsstyrelsen i brev av den 22/3 - 

överlåta åt sektionsstyrelsen att avgöra ärendet.

§ 3. Rinman redogjorde för sitt och Dunérs arbete med uppsättandet av ett 

PM för sektionernas arbetsordning. Beslöts att bordlägga frågan till 

nästa sammanträde.

§ 4. Sedan skidsektionens representant Kemmlert infunnit sig redogjorde 

ordf. för undersökningarna för Hammarbybackens utbyggnad, konstruk

tionsberäkningar etc. Extergren förklarade sig beredd undersöka hur 

arbetstillstånd för ett nytt tornbygge till backen skulle kunna er

hållas. Styrelsens mening var att arbetet med backens iordningsställan

de skulle ske så snabbt, att ett generalrep för 1951 års SM-tävling 

kunde ordnas vintern 1950.

§ 5. Fråga om garantiförsäkring av huvudstyrelsens och sektionens skatt

mästare bordlades.

§ 6. Bordtennissektionens styrelse redogjorde för den ekonomiska ställ

ningen inom sektionen. Beslöts att bevilja sektionen ett anslag på 

kr. 1.500:- till betalning av dess skulder och uppdrogs åt Rinman att 

överta sektionens skuldpapper, räkningar etc. i och för reglering med 

det beviljade anslaget. Diskuterades handbollens SM-tävling 1950. I 

väntan på bekräftelse på att DIF definitivt erhållit uppdraget såsom 

arrangör av denna tävling uppsköts frågan om bl.a. tillsättande av

prisanskaffningskommitté.



§ 7. Då intet övrigt förelåg till behandling, avslutade ordf. samman

trädet kl. 19.55.


